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Ispitivanje svedoka Jugoslava Kamenčića 
 
Svedok poznaje optužene iz viđenja, ali sa njima nije bio u jedinici. Optuženog Seregija 
upoznao je za vreme služenja vojnog roka. 
 
U kritičnom periodu bio je vezista i radio je na tzv. UKP uređaju za vezu sa šiframa. Prilikom 
prijema informacija vodio je izveštaj o svakom dokumentu, telegramu, obaveštenju koje je 
primio, o vremenu prijema i vremenu slanja. U aprilu 1999. došao je u Kušnin/Kushnin, ali 
nije bio sa vojskom u selu, već je bio izdvojen na položaju na jednom brdu ispred sela, odakle 
je održavao vezu sa Komandom. Kapetan mu je bio Rangelov. U periodu od 7. do 10. aprila 
NATO snage bombardovale su položaje vojske u selu i tada je major Mančić prvi put došao 
do njihovog položaja. Zahtevao je od njega da se prebaci sa uređajima za vezu u selo 
[Kušnin/Kushnin]. Ne seća se da je u Kušninu/Kushnin u to vreme bilo civila, niti mu je tada 
bilo poznato da su dva civila albanske nacionalnosti odvedena iz sela i ubijena. To je čuo 
kasnije. Nije mu bilo poznato da su optuženi dovođeni u vezu sa stradanjem tih civila sve do 
pokretanja ovog postupka. 
 
Ispitivanje svedoka Jovice Kolundžića 
 
Kada je počelo bombardovanje, bio je u kasarni u Đakovici/Gjakovë. Tri ili četiri dana kasnije 
otišao je sa jedinicom na položaj nekoliko kilometara od Kušnina/Kushnin. Odatle su odlazili 
na izvršenje zadataka. Krajem marta ili početkom aprila 1999. ušli su u selo 
[Kušnin/Kushnin]. Selo je imalo puno mahala, on se nalazio u mahali koja je bila udaljena 
oko dva kilometra od centra sela i tu nije bilo civila. Optuženi Radojević bio je komandir 
prvog voda, dok je on komandovao drugim vodom. Ne seća se kada je optuženi Radojević 
došao u Kušnin/Kushnin. Optuženi Mančić bio je komandir za bezbednost. Komandiri 
vodova održavali su sastanke gde bi se izveštavalo o situacijama remećenja javnog reda i 
mira; sastanci su se održavali retko, ali ih je bilo. Ni na jednom od njih nije bilo spomenut 
slučaj ubistva dva albanska civila, niti su se vodili razgovori u vezi sa postojanjem konfliktnih 
situacija među vojnicima u jedinici. Iz razgovora sa ljudima pre dolaska u selo čuo je da ima 
leševa u selu. Kada je sa jedinicom došao u selo, nije pronašao nikakva tela. Pravcem prema 
selu Dedaj [Prizren] na kom su navodno ubijena dva albanska civila išla je patrola. Nemoguće 
je da lica budu ubijena i ostavljena pored puta a da to patrola ne primeti. Sa sadržajem 
optužnice protiv optuženih upoznat je prvi put prilikom poziva na saslušanje povodom istog 
suđenja. Tada su mu prvi put predočeni iskazi optuženog Tešića, gde je izjavio da je 
razgovarao sa njim povodom ubistva civila i da je on rekao optuženom Tešiću da će zbog toga 
[ubistva civila] ići u Hag i da će Kosovo i Metohija biti tema u Hagu. Nikada nije razgovarao 
sa Tešićem u vezi sa predmetom optužnice. 
 
Kometar: 



 

Na pitanje predsednice veća da se izjasni o navodima svedoka Kolundžića da nikada nije 
razgovarao sa njim o predmetu optužnice, optuženi Tešić je naveo da je to istina i da je on to 
potvrdio u kasnijem iskazu, te da mu je žao i da se izvinjava jer je prvobitno izjavio drugačije. 
 


